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ACTA DE LA SESSIč DEL PLE DE LôAJUNTAMENT
DE TORROELLA DE MONTGRĉ

IDENTIFICACIč DE LA SESSIč

Data: 14 de maig de 2020

Horari: de 20 hores al 23.45 hores

ASSISTENTS

alcalde (ERC-AM)
Sr. Josep Martinoy i Casademont, segon tinent d alcalde (UPM-UPM.cat)

alcalde (ERC-AM)
Sra. Roser Font i Pi, quarta tinenta d alcalde, (UPM-UPM.cat)
Sra. Anna Company i Coll, cinquena tinenta d alcalde (ERC-AM)

Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, regidora (JxCAT-JUNTS)
Sra. Annamaria Mercader i Sais, regidora (JxCAT-JUNTS)
Sr. Josep Surroca i Bassa, regidor (CUP)
Sra. Deborah Aguilar i Cabello, regidora (CUP)
Sr. Jordi Cordon i Pulido, regidor (CambTE)
Sra. Alexandra Pibernat i Busquets, regidora (L EST-TE)
Sr. Pere Cuadros i Dilla, regidor (Cs)

Comprovat que el dels assistents compleix que estableix l article 98.c) del
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d abril, pel qual s aprova el Text de la Llei municipal i de

local de Catalunya, el Sr. alcalde obre la declarada per tractar els
assumptes inclosos en l
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A) Part resolutiva:

1. abril de 2020.

2. de comptes de l informe resum dels resultats de control intern de l exercici de
l any 2019. Exp. C105.3-13/2020

3. de comptes de l del primer trimestre de l any 2020
Exp. G106.1-2/2020

4. a la del Consell Comarcal del Baix per la creada
Exp. A120.1-5/2020 (Secretaria).

5. de la de i del pressupost de l Ajuntament
2020, per tal d adaptar-lo a la nova realitat post COVID-19 i poder cobrir i millor
les necessitats dels nostres i empreses del nostre
municipi. Exp. A120.1-9/2020 (Secretaria).

6. de la per exonerar de la taxa de recollida, transport i
d escombraries, de la taxa de servei de sanitat preventiva i i de la
taxa de servei de i manteniment del clavegueram als
establiments de Torroella de i l Estartit declarats no essencials d acord amb
el RD 463/2020 durant el de de l estat d alarma davant la crisi

Exp. A120.1-6/2020 (Secretaria).

7. de la de l Ajuntament de Torroella de per la
creada per la del coronavirus (COVID-19). Exp. A120.1-8/2020
(Secretaria). 

8. Assumptes urgents.

B) Part de control:

9. de comptes dels decret d alcaldia i de les regidories delegades del
1163 al 1524, corresponents al entre el 16 de de
2020 i el 15 d abril de 2020.

10. Precs i preguntes.
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIč

A) PART RESOLUTIVA

1. LECTURA I APROVACIč DE LôACTA DE LA SESSIč ORDINêRIA DEL 16 DôABRIL DE 

2020.

D acord amb el que disposa l article 91.1 del Reglament d funcionament i
de les entitats locals (ROF), aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre,

l alcalde cedeix la paraula al secretari, que pregunta si algun membre de la ha de
abril de 2020.

acta s aprova per assentiment.

2. DACIč DE COMPTES DE LôINFORME RESUM DELS RESULTATS DE CONTROL
INTERN DE LôEXERCICI DE LôANY 2019. EXP. C105.3-13/2020 (SERVEIS ECONďMICS).

A del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la informativa
d Serveis generals i Serveis del 7 de maig de 2020, el qual es

secretari llegeix la proposta de dictamen, la qual es transcriu a

compte de l informe 1179/2020, de l Interventor accidental, el qual es

FETS O ANTECEDENTS

At¯s la necessitat dôemetre un Informe resum dels resultats del control intern respecte
a lôexercici de 2019 i trametreôl al Ple de lôAjuntament i a lôIGAE.
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FONAMENTS DE DRET I/O NORMATIVA APLICABLE

At¯s els article 37 i 38 del RD 424/17, de 28 dôabril, pel que es regula el r¯gim jur²dic
de control intern en les entitats dels sector p¼blic local, el qual es transcriu a
continuaci·: 

ñ Art²culo 37. Informe resumen:

1. El ·rgano interventor deber§ elaborar con car§cter anual y con ocasi·n de la
aprobaci·n de la cuenta general, el informe resumen de los resultados del
control interno se¶alado en el art²culo 213 del Texto Refundido de la Ley
reguladora de las Haciendas Locales.

2. El informe resumen ser§ remitido al Pleno, a trav®s del Presidente de la
Corporaci·n, y a la Intervenci·n General de la Administraci·n del Estado en el
curso del primer cuatrimestre de cada a¶o y contendr§ los resultados m§s
significativos derivados de las de las actuaciones de control financiero y de
funci·n interventora realizadas en el ejercicio anterior.

3. La Intervenci·n General de la Administraci·n del Estado dictar§ las
instrucciones a las que habr§n de ajustarse el contenido, estructura y formato
del informe resumen y deber§ crear un inventario p¼blico que recoja los
informes recibidos de las Entidades Locales

Art²culo 38. Plan de acci·n.

1. El Presidente de la Corporaci·n formalizar§ un plan de acci·n que determine
las medidas a adoptar para subsanar las debilidades, deficiencias, errores e
incumplimientos que se pongan de manifiesto en el informe resumen referido
en el art²culo anterior.

2. El plan de acci·n se elaborar§ en el plazo m§ximo de 3 meses desde la
remisi·n del informe resumen al Pleno y contendr§ las medidas de correcci·n
adoptadas, el responsable de implementarlas y el calendario de actuaciones a
realizar, relativos tanto a la gesti·n de la propia Corporaci·n como a la de los
organismos y entidades p¼blicas adscritas o dependientes y de las que ejerza
la tutela.

3. El plan de acci·n ser§ remitido al ·rgano interventor de la Entidad Local, que
valorar§ su adecuaci·n para solventar las deficiencias se¶aladas y en su caso
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los resultados obtenidos, e informar§ al Pleno sobre la situaci·n de la
correcci·n de las debilidades puestas de manifiesto en el ejercicio del control
interno, permitiendo as² que el Pleno realice un seguimiento peri·dico de las
medidas correctoras implantadas para la mejora de las gesti·n econ·mico
financiera.

4. En la remisi·n anual a la Intervenci·n General de la Administraci·n del Estado
del informe resumen de los resultados del control interno se informar§,
asimismo, sobre la correcci·n de las debilidades puestas de manifiesto.ò

At¯s lôarticle 213 del RDL 2/2004, de 5 de mar, pel qual sôaprova el Text Ref·s de la
Llei Reguladora de les Hisendes Locals,

ñArt²culo 213. Control interno.

Se ejercer§n en las Entidades Locales con la extensi·n y efectos que se determina en
los art²culos siguientes las funciones de control interno respecto de su gesti·n
econ·mica, de los organismos aut·nomos y de las sociedades mercantiles de ellas
dependientes, en sus modalidades de funci·n interventora, funci·n de control
financiero, incluida la auditor²a de cuentas de las entidades que se determinen
reglamentariamente, y funci·n de control de la eficacia.

A propuesta del Ministerio de Hacienda y Administraciones P¼blicas, el Gobierno
establecer§ las normas sobre los procedimientos de control, metodolog²a de
aplicaci·n, criterios de actuaci·n, derechos y deberes del personal controlador y
destinatarios de los informes de control, que se deber§n seguir en el desarrollo de las
funciones de control indicadas en el apartado anterior.

Los ·rganos interventores de las Entidades Locales remitir§n con car§cter anual a la
Intervenci·n General de la Administraci·n del Estado un informe resumen de los
resultados de los citados controles desarrollados en cada ejercicio, en el plazo y con el
contenido que se regulen en las normas indicadas en el p§rrafo anteriorò

CONCLUSIONS I PROPOSTA DE RESOLUCIč

Ateses les actuacions de control financer recollides al Pla Anual de Control Financer
de lôexercici de 2019, del qual seôn va donar compte al Ple Ordinari del mes dôabril de
2020 i de la qual se nôextreu les necessitats seg¿ents:
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1) Realitzar una auditoria de comptes a lôOA de Can Quintana ï Museu de la
Mediterr¨nia.

2) Elaboraci· dôun Pla Estrat¯gic de Subvencions.
3) Licitar contractes oberts que durant el 2019 sôhan tramitat com a menors.
4) Minimitzar els contractes de personal per m¨xima urg¯ncia.

Ateses les omissions de la funci· interventora de lôexercici de 2019, de les quals seôn
va donar compte al Ple Ordinari del mes dôabril de 2020 i que afecten el tr¨mit
dôadjudicaci· de 3 contractes.

At¯s el reparament pel que fa el pagament de la quota de lôAssociaci· de Municipis per
la independ¯ncia de lôexercici de 2019, del qual seôn va donar compte el Ple ordinari
del mes dôabril de 2020

Es conclou:

1) La necessitat de realitzar un pla dôacci· per tal de subsanar les defici¯ncies,
errors o incompliments portats a terme durant lôexercici de 2019

2) Trametre la informaci· que consta el present informe a la Intervenci· General
de lôAdministraci· de lôEstatè.

ç.

El Ple se n dona per assabentat.

Intervencions:

El Sr. Interventor

El Sr.  Cordon  exposa un dubte, sobre la d errors, pregunta com es en
el cas dels contractes de i el personal, que en seu dia es va contractar
d aquesta manera. 

El Sr.  Interventor respon al Sr. Cordon, posant de manifest que el que es vol intentar
amb que, posteriorment, no hi hagi aquesta que ja no es pot
corregir el que s ha fet malament en l any anterior. 
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3. DACIč DE COMPTES DE LôEXECUCIč PRESSUPOSTêRIA DEL PRIMER TRIMESTRE
DE 2020. EXP. G106.1-2/2020 (SERVEIS ECONďMICS).

A del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la informativa
d Serveis generals i Serveis del 7 de maig de 2020, el qual es

èEl secretari llegeix la proposta de dictamen, la qual es transcriu ²ntegrament a
continuaci·:

çRELACIč DE FETS

La Intervenci· Municipal ha determinat donar compte de lôexecuci· pressupost¨ria de
lôAjuntament de Torroella de Montgr², des de lô1 de gener de 2020 fins el dia 31 de
mar de 2020;

En compliment dôaquest precepte, sôadjunta la informaci· relativa a lôexecuci·
pressupost¨ria trimestral, pel que fa al pressupost dôingressos i de despeses.

CONCLUSIONS

Per tot aix¸, es proposa donar compte al PLE de la informaci· relacionada amb
lôexecuci· pressupost¨ria del primer trimestre 2020è.

El Ple se n dona per assabentat.

Intervencions:

El Sr. Interventor 

El Sr.  Cordon pren la paraula per fer una consulta. Pregunta a es deu a algunes
modificacions que s indiquen en l
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El Sr.  Interventor respon al Sr. Cordon, diu que va lligat les indicades en
ingressos i despeses amb les modificacions. Diu que s han anat acumulant una de
partides pressupostaries que no es van executar i ara s habiliten es puguin executar
(Biblioteca de l

4. ADHESIč A LA MOCIč DEL CONSELL COMARCAL DEL BAIX EMPORDê PER LA
SITUACIč CREADA PER LA PANDĈMIA DEL CORONAVIRUS (COVID-19). EXP. A120.1-
5/2020 (SECRETARIA).

A del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la informativa
d Serveis generals i Serveis del 7 de maig de 2020, el qual es

èEl secretari llegeix la proposta de dictamen, la qual es transcriu ²ntegrament a
continuaci·:

èANTECEDENTS

El passat 30 dôabril de 2020 (RE:4324/2020), el Consell Comarcal del Baix Empord¨
ens tramet lôacord del ple del Consell Comarcal del Baix Empord¨, de data 27 dôabril
de 2020, seg¿ent: 

çMOCIč DEL CONSELL COMARCAL DEL BAIX EMPORDê PER LA SITUACIč
CREADA PER LA PANDĈMIA DEL CORONAVIRUS (COVID-19)

La situaci· creada per la pand¯mia del coronavirus (COVID-19) i el moment de
dificultat present fa que sigui necessari exposar la posici· i les demandes del Consell
Comarcal del Baix Empord¨ i fer dôaltaveu de les de la resta dôadministracions locals
de la comarca del Baix Empord¨.

Arreu del m·n sôest¨ vivint una situaci· excepcional. Dia rere dia comprovem les
conseq¿¯ncies de la pand¯mia de la COVID-19 en les nostres vides, i lôabast
estructural que aquesta t® i tindr¨ en el present i futur de la nostra societat, tant a nivell
sanitari, com econ¸mic i social.
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Estem davant dôun moment transcendent de la nostra hist¸ria, i hem dôestar-hi a
lôalada des de la responsabilitat colĿlectiva i individual. £s el moment dôestar m®s que
mai al servei de la ciutadania i de les fam²lies, especialment dôaquelles persones i
colĿlectius m®s vulnerables, tamb® del teixit productiu (aut¸noms i empreses), i ajudar
a garantir una sortida real dôaquest context de crisi i contribuir a la reactivaci·
econ¸mica.

Els ens locals som lôadministraci· m®s propera a la ciutadania, la primera porta
dôacc®s a les demandes i a les necessitats dels veµns i veµnes, i els qui administrem i
executem la majoria de les decisions preses per altres administracions. En aquests
moments, m®s que mai, cal una millor coordinaci·, des de la complicitat i lleialtat
institucionals. £s en aquest sentit que necessitem disposar dôinstruments efectius per a
donar resposta a la globalitat de les situacions que est¨ generant aquesta crisi.

Per aix¸, cal que la normativa que ens afecta als ens locals ens empoderi, de manera
que puguem tenir al nostre abast les eines i la capacitat dôadaptaci· necess¨ries per a
les exig¯ncies que haurem de fer front en els propers mesos i anys a nivell sanitari,
econ¸mic i social, aix² com en la resta dô¨mbits que es veuran clarament afectats
(educatiu, cultural, etc.).

Els governs locals no som nom®s uns receptors i executors de les pol²tiques europees,
estatals o nacionals. Volem ser escoltats, compartir els reptes i prendre decisions des
del di¨leg i lôacord. El ens locals podem i volem ser coresponsables de les decisions
estructurals que sôhan de prendre per a redrear lôactual situaci· i afrontar el futur. La
mitat amb la ciutadania, tamb® en aquesta situaci· que estem patint i vivint
actualment, ens fa tenir un especial coneixement i sensibilitat sobre quines s·n les
necessitats, els neguits i les aspiracions de les nostres comunitats locals i de la nostra
demarcaci·. Volem participar de la construcci· dôaquest nou futur.

La crisi del coronavirus ®s i ser¨ el repte m®s gran que hem tingut en molts anys. Ens
posa a prova com a persones, per¸ posa especialment a prova el nostre esperit
comunitari. La ciutadania dels pobles, els municipis i les ciutats de la nostra
demarcaci· i del conjunt del pa²s hem dôactuar conjuntament per a poder superar
aquest repte. Estem convenuts que ens en sortirem i, per aix¸, mirant lôhoritz· i
entenent aquesta crisi tamb® com una oportunitat per a fer una societat m®s justa,
pr¸spera i cohesionada, volem fer una crida a totes les institucions i agents implicats
per construir aquest futur des de la coresponsabilitat real i efectiva.

Aix² mateix, i abans dôentrar en la part dispositiva, volem mostrar el nostre suport i el
nostre condol m®s sentit a les persones i fam²lies que han perdut els seus ®ssers
estimats, el nostre ¨nim als qui sôhan contagiat per la COVID-19 i sôestan a casa o als
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hospitals, el nostre agraµment al personal dels centres de salut i socials i
dôemerg¯ncies, al personal dels serveis essencials i a tots aquells treballadors i
treballadores que en aquests moments estan treballant, cadasc¼ des del seu ¨mbit, i
en general, a tota la ciutadania, que est¨ respectant el confinament.

Finalment, cal remarcar que des del Consell Comarcal del Baix Empord¨, ja sôhan
implementat tot un seguit de mesures per fer front a la pand¯mia del coronavirus i llurs
conseq¿¯ncies.

Per tot aix¸, el Ple del Consell Comarcal del Baix Empord¨ acorda per unanimitat:

Primer. SolĿlicitar al govern de lôEstat les seg¿ents mesures per poder ajudar al
Consell Comarcal del Baix Empord¨ i tots els ens locals de la demarcaci· per fer front
a lôactual situaci·:

a) Poder mobilitzar el super¨vit disponible del 2019 sense limitacions.
b) Flexibilitzar les directrius de la regla de la despesa i lôestabilitat pressupost¨ria.
c) AnulĿlar totes les mesures que encara queden de la LRSAL que limiten

lôautonomia local.
d) Garantir les aportacions previstes de les administracions supramunicipals per a

lôany 2020 i poder-les ampliar per les noves necessitats que generar¨ la crisi.
e) Flexibilitzar la llei de contractes del sector p¼blic, aix² com la contractaci· de
personal per donar resposta a les noves necessitats econ¸miques i socials.

f) Que elevi a les institucions europees la redefinici· dels programes de
finanament europeu pel per²ode 2021-2027, aix² com la flexibilitzaci· dels
calendaris dôexecuci· i justificaci· de les subvencions de programes europeus
ja concedides.

Segon. Crear una taula de treball, en el marc de la Junta de Portaveus del Consell
Comarcal del Baix Empord¨, per fer front als reptes que planteja la pand¯mia de la
COVID- 19, i debatre els acords a qu¯ haur¨ dôarribar el Consell Comarcal del Baix
Empord¨, especialment en els seg¿ents ¨mbits:

a) Acord municipalista i suport als ens locals de la comarca del Baix Emporda.
b) Acord en els ¨mbits salut i social.
c) Acord per al sector cultural i educatiu.
d) Acord per al teixit econ¸mic, productiu i industrial.
e) Acord per al sector tur²stic.

Tercer. Publicar a la seu electr¸nica i al web de la Corporaci·, per a general
coneixement.
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Quart. Fer tramesa dôaquesta moci· als ajuntaments, i entitats municipals
descentralitzades de la comarca del Baix Empord¨, a lôAssociaci· Catalana de
Municipis, a la Federaci· Catalana de Municipis, a la Federaci· Espanyola de
Municipis i Prov²ncies, al govern de la Generalitat de Catalunya i al govern de lôEstatè.

Per tot aix¸ exposat, es proposa al PLE MUNICIPAL lôadopci· del seg¿ent:

ACORD.

Primer.- Adherir-se a la moci· del Consell Comarcal del Baix Empord¨ per la situaci·
creada per la pand¯mia del coronavirus (COVID-19). 

Segon.- Trametre el present acord al Consell Comarcal del Baix Empord¨ i a la
Diputaci· de Girona. 

Intervencions:

El Sr.  Alcalde indica que aquest punt es deixa sobre la taula, tal com s ha decidit en la Junta
de portaveus, ja que queda assumida en la corresponent en el punt de l ordre del dia,

5. APROVACIč DE LA MOCIč DE MODIFICACIč I REDISTRIBUCIč DEL PRESSUPOST
DE LôAJUNTAMENT 2020, PER TAL DôADAPTAR-LO A LA NOVA REALITAT POST
COVID-19 I PODER COBRIR M£S I MILLOR LES NECESSITATS DELS NOSTRES
VEċNS, VEċNES, AUTďNOMS I EMPRESES DEL NOSTRE MUNICIPI. EXP. A120.1-
9/2020 (SECRETERIA).

çMOCIč MODIFICACIč I REDISTRIBUCIč DEL PRESSUPOST DE LóAJUNTAMENT
2020, PER TAL DôADAPTAR-LO A LA NOVA REALITAT POST COVID-19 I PODER
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COBRIR M£S I MILLOR LES NECESSITATS DELS NOSTRES VEċNS, VEċNES,
AUTďNOMS I EMPRESES DEL NOSTRE MUNICIPI

Vist que arrel del COVID-19, la realitat social i econ¸mica del nostre municipi ha patit
una transformaci· molt important.

Vist que des de diferents grups dôaquest plenari hem presentat diferents iniciatives per
poder ajudar m®s i millor als nostres veµns, veµnes, aut¸noms i empreses, que ens
hem reunit de manera individualitzada per comentar-les i que estem pendents que el
govern municipal dôUPM i ERC faci con¯ixer quines mesures concretes aplicaran per
fer front als efectes de la pand¯mia COVID19, mesures que considerem necess¨ries i
urgents.

Vist que ®s necessari i urgent que des del govern municipal sôofereixin propostes
concretes per palĿliar la realitat actual i que per fer-ho cal un replanteig general del
pressupost vigent dôaquesta corporaci· per tal de destinar certa despesa a fer front als
efectes del COVID19 actuals i dels propers mesos.

Vist que cal afrontar aquesta situaci· des del m¨xim consens pol²tic i que entre totes
les aportacions fetes per tots i cadascun dels grups municipals, cal arribar al major
consens possible alhora de fer una redistribuci· dels pressupost municipal vigent, per
tal dôadaptar-lo a la nova realitat actual i post COVID19 i poder cobrir m®s i millor les
necessitats dels nostres veµns, veµnes, aut¸noms i empreses del nostre municipi.

Vist que amb voluntat pol²tica ®s factible modificar el pressupost de lôAjuntament per tal
de redistribuir la despesa a palĿliar els efectes del COVID19, ja que estem al segon
trimestre de lôany, ja que moltes partides no sóhan pogut executar per lôestat dôalarma i
ja que altres que caldr¨ modificar, anulĿlar o repensar, degut a la nova situaci· que
tindrem despr®s de lôestat dôalarma.

Vist que cal ser conscients que el sector tur²stic, entenent-lo integrat pels diferents
sectors en formen part com el comercial, la restauraci·, lôallotjament,... ®s la principal
font de riquesa i alhora dôocupaci· del nostre municipi, i que amb aquesta situaci·
viscuda ®s el m®s afectat i que costar¨ de recuperar.

Vist que el sector tur²stic necessita lôajuda i implicaci· de lôadministraci· m®s propera,
com ®s lôAjuntament.

Vist que com a conseq¿¯ncia dels efectes viscuts al sector tur²stic, principal motor
econ¸mic del nostre municipi, durant els propers mesos caldr¨ ajudar als nostre veµns i
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veµnes que o b® ja han perdut la seva feina, o b® estan en un erte, o b® no han pogut
comenar a treballar, o b® directament ja no podran treballar aquest estiu, o b® la seva
situaci· ja era de vulnerabilitat i amb aquesta crisi sôha agreujat encara m®s.

Vist que cal tenir en compte ambdues vessant exposades anteriorment, aquesta
rebaixa de despesa proposada per algunes partides pressupost¨ries i redistribuci· del
pressupost preveu: per una part, destinar la despesa a altres partides m®s priorit¨ries
a dia dôavui i per altra, compensar la reducci· dôingressos prevista per lôAjuntament
(tant per lôaplicaci· dôuna exoneraci· de taxes objectiva per la no prestaci· de certs
serveis durant lôestat dôalarma o b® perqu¯ com a ens local hem dôassumir altres
reduccions dôingressos no previstos en lôelaboraci· del pressupost).

£s per aix¸ que des dels grups JxCAT-JUNTS, CambTE i LôEST, JxCAT,
PROPOSEM:

1- La modificaci·, reducci· i redistribuci· del pressupost 2020 de lôAjuntament de
Torroella de Montgr², amb lôobjectiu dôadaptar-nos a lôestat dôemerg¯ncia amb
qu¯ ens trobem a causa dels efectes de la pand¯mia del COVID-19 i per tant
modificar les prioritats a la nova realitat.

2- Modificar el pressupost del 2020 per poder reduir diferents partides que, o b®
no sôhan executat degut al COVID19, o b® no es podran executar o caldr¨
repensar amb la nova realitat dôaforament post COVID19.

3- Modificar el pressupost en partides que creiem s·n prescindibles en un any tant
delicat com aquest en qu¯ no cal augmentar la despesa sin· equilibrar el
pressupost amb la reducci· que hi haur¨ en els ingressos previstos.

4- Modificar el pressupost per poder cobrir m®s i millor les necessitats dels
nostres veµns i veµnes que ho necessiten i de ben segur necessitaran al llarg de
tot aquest 2020 i primavera 2021.

5- Modificar el pressupost per poder cobrir m®s i millor les necessitats dels
aut¸noms i empreses del nostre municipi que hagin estat afectats, en menor o
major mesura, pels efectes de la pand¯mia del COVID19.

6- Convocar una taula de partits de manera urgent per tal de treballar en aquesta
modificaci·, reducci· i redistribuci· del pressupost 2020 de lôAjuntament, per tal
dôarribar al m¨xim consens possible i poder aplicar les mesures consensuades
de manera immediata.

7- Modificar el pressupost de despeses amb reduccions als diferents cap²tols
pressupostaris actuals, assolint una reducci· dôaquest m²nima de 900.000ú
aproximadament. Amb les diferents aportacions de tots els grups pol²tics i
voluntat dôentesa entre partits, assolir aquesta xifra, amb lôestat dôexecuci· del
pressupost actual ®s totalment viable i possible.
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8- Destinar la despesa reduµda al pressupost 2020 (m²nim 900.000ú) als seg¿ents
conceptes, amb modificaci· del pressupost dôingressos adaptant-lo a la nova
realitat. Aquest llista ®s una proposta de partida, a valorar i treballar en la taula
de partits a convocar de manera urgent:

- êrea social. Augment en la una dotaci· dôuns 500,000 euros a lô¨rea social

que haurien de cobrir les diferents partides de lôêrea ja des dôajuts

dôurg¯ncia, ajuts al lloguer, m®s dotaci· al Centre de Distribuci· dôAliments

(CDA), ajuts en llibres, matricules escolars, m®s dotaci· al CDA, etc é

Compensar la reducci· de la recaptaci· de la Ocupaci· de via p¼blica tant
de Torroella de Montgr² com de lôEstartit. Exonerar als establiments del
100% del pagament de la taxa i compensar la manca dôaquests ingressos
tant per part de lôAjuntament (taxa pr¸pia) com per part de lôEMD de
lôEstartit, on el pressupost est¨ basat en la despesa. En aquest sentit
estem parlant dôun import dôuns 184.000ú aproximadament.

o OVP aprox. Torroella de Montgr²: 30.000ú
o OVP aprox. EMD LôEstartit: 154.000ú
o Total aprox. OVP Torroella de Montgr² i EMD LôEstartit: 184.000ú

- Dur a terme propostes fetes directament pel sector tur²stic, entenent-lo 

integrat pels diferents sectors en formen part com el comercial, la 

restauraci·, lôallotjament,... vehiculades per la Taula de coordinaci· amb 

els diferents representants del sector. Hi destinar²em un import de 

100.000ú.

- Escola bressol i Escola de M¼sica. Compensar la manca dôingressos patits 

durant aquest per²ode de no servei. Import (a falta de tenir la informaci· 

exacte del cost que ha dôassumir lôAjuntament) 71.000ú

- Taxa ocupaci· de platges. Des de lôAjuntament hem dôexigir a lôEstat una 

reducci· en aquest concepte per¸ tot i aix², i sabent que els establiments 

paguen en mitjana uns 18.000ú cada un (i nôhi ha 10), i lôAjuntament paga 

aproximadament uns 85.000ú a Costes, i considerant que els establiments 

de platja no hauran pogut ocupar 2 mesos dels 6 que aproximadament 
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ocupen, proposem una rebaixa del 25% en el aquest concepte. Aix¸ 

implica un import de 45.000úè.

Intervencions:

La Sra.  Pibernat la seva indicant que en el ple passat [16.04.2020], ja
havien una taula de treball, i que se ls hi havia dit que que encara no tenen

Diu que, per la seva part, que han treballat. Diu que van entrar una de
mesures per que ja va comentar durant el ple passat, i que han treballat,
juntament, amb d altres partits de l Diu que la greu i considera que som

La senyora regidora recalca algunes de les mesures que proposen amb aquesta
Diu que es important replantejar el pressupost, ja que la general ha canviat. Per
tant, un replantejament. Diu que la seva l Social i als

senyora regidora aclareix que conscient que la de via de
l EMD de l

La Sra.  Bartomeus diu que fa un mes van presentar una de mesures per els
efectes de l de nou coronavirus. Manifesta que s han reunit amb l equip de govern,
i que hi ha hagut un bona per part d aquest, troben a faltar que el govern no
els hi hagi facilitat la seves propostes. Diu que una que hi
hem de fer front junts. 

senyora regidora indica que algunes de les mesures que van adjuntar diu que ja
recollides en aquesta i resumeix algunes d aquestes mesures, recollides en la
Diu que moltes de les partides que no s han pogut executar vagin, destinades a

els efectes de l Considera que en l d aquestes mesures, el

El Sr.  Cordon diu que aquesta molt clara. Diu que una de les mesures que es
demana la d aquesta taula de treball, per decidir quines han de ser aquestes
modificacions de pressupost. Agraeix la trobada que va tenir amb l alcalde. 
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senyor regidor diu que la seva idea de pla de xoc anava a la que es
han presentat.

El senyor regidor detalla algunes de les partides que va comentar amb la amb
l alcalde que no executaran i que es destinaran a altres assumptes. I diu que, en algunes
d elles, el senyor regidor hi coincideix. 

El senyor regidor diu que en tots els municipis, els govern i l s reunint per
consensuar aquest tipus de mesures. Considera que destinar un deu per cent, del
pressupost, no a ajudar les a reduir la taxa d impostos diu que molt
important. 

Finalment, el regidor que es tiri endavant la i pregunta sobre la amb

El Sr.  Cuadros diu que d acord amb la diu que parlen de consens,
que ells s han assabentat d aquesta quan s ha presentat l ordre del dia.
d acord i diu que treballa per tenir una taula rodona. 

El Sr.  Surroca diu que estan d acord amb bona part de la no entenen el motiu.
Creu que aquesta no feta per sigui aprovada. Diu que s ha de treballar tots
junts. 

al punt de la que fa a l escola bressol, el senyor regidor indica
que creu que el resultat de l del servei: quan l empresa va l empresa

ajuntament qui ha de posar diners. 

El Sr.  Alcalde diu que estan molt d acord amb la filosofia d aquesta Diu que ells
s han reunit amb totes les forces pol i constata com de estan uns als altres,
exceptuant, pot ser, la proposta del Sr. Cordon. Amb tot, l alcalde manifesta que hi ha coses
que no es poden fer, per exemple, endeutar-se per tirar endavant moltes de les coses que
ha sentit que s ha proposat. 

senyor alcalde manifesta que l acord no lluny, que ells tenen la responsabilitat
que la hisenda de l ajuntament funcioni. segur que s algun tipus de consens.

l alcalde diu que no com, quan acceptant moltes de les propostes que han fet
els grups municipals de la ara es presentin aquestes mocions [punt ordre del dia 5 i
6].
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senyor alcalde diu que ha parlat amb molts alcaldes i alcaldesses i considera que no
estan gens a la cua. Diu que han parlat amb diferents grups d empresaris i que li han
manifestat, alguns d ells, que l de la via clau. Diu que vam ser el
primer municipi en proposar l

al Sr. Cordon, respecte la amb bars i restaurant, l alcalde manifesta que
n satisfet i que hi ha tot tipus d empresaris, que enriqueixen el debat. Diu que
continuaran parlant i que continuaran informant als grups municipals. 

El Sr.  Cordon volia preguntar quins errors van detectar en la seva proposta. Ell considera
que no n hi ha i que son ben factibles d aplicar totes d elles. Diu que, en efecte, com ha dit
l alcalde, que no estan lluny, recalca algunes de les propostes que va fer. Finalment,

La Sra.  Pibernat diu que ella la responsabilitat que la hisenda funcioni. Tanmateix, la
senyora regidora considera que aquesta feina ja hauria d estar feta. Diu que l ajuntament, ja
s hauria d haver posicionat a favor de l empresari i que ja podria haver fet maniobres
d estalvi. 

a les mocions, diu que quan es van reunir que van parlar de les propostes que
havien presentar, que li van [a l alcalde], un canal de
conjunt amb l empresariat, en el qual ells hi participessin. Diu que ja saben que fan
reunions amb l empresariat, que en desconeixen les conclusions. En canvi, manifesta

La senyora regidora indica un seguit de propostes, referents a l Espai Ter, Esport i
de la salut i posar un per resoldre , que considera que urgents.

a les ocupacions de la via considera que hi ha un afany de no reduir cap
import. Considera que la voluntat de l equip de govern deixar ocupar pagant el
mateix. 

senyora regidora considera que l ajuntament s ha d endeutar, per donar suport a les

La Sra.  Bartomeus diu que aquesta no nova, ja que ja li han fet arribar aquestes
propostes Referent a la de la setmana passada amb els partits, la
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senyora regidora considera que els hi va quedar clar que acceptaven les seves propostes.
aclareix que ells volen saber quines les propostes de l ajuntament. Assegura que

no saben que preveuen fer. Diu que la que els hi arriba a de les
reunions que fan amb els diferents sectors, que els hi expliquen. 

a l de la via la senyora regidora diu que no ho veu clar,
considera que no factible, ja que hi ha llocs on considera que no es pot fer, com que

El Sr.  Alcalde respon a les intervencions indicant que ells no es poden endeutar per ajudar
el sector i expressa que tan de bo ho poguessin fer. Diu que estan fent un ara per

per poder reduir despeses, i poder-les destinar a serveis socials, i
turisme. 

El senyor alcalde diu que aquesta no la primera del pressupost, ja que
han d anar mirar com va la Assegura que que hi hagi incertesa i risc,
que estem a maig, la la que , i no saben com . Manifesta que cada

senyor alcalde insisteix que considera que les no tantes i diu que les
detallaran la seva proposta en l

el senyor alcalde diu que n hi ha prou amb reunions grup per grup, es faran

La Sra.   Pibernat pren la paraula per pregunta quin mes creu el govern que
aquestes decisions. Diu que l objectiu de tots plegats u: mantenir els llocs de treball.
diu que la gent fa n

El Sr.  Alcalde respon a la Sra. Pibernat, diu que, referent a la rebaixa de la taxa de
l de via considera que hi ha decisions importants, ja que una empresa
no canvia les seves relacions de llocs de treball, per una rebaixa de 2.500 euros en la taxa.
Diu que el que important, que l ajuntament faci els per encarar un turisme de
proximitat. Diu que aquest mes aprovaran aquesta bateria de mesures, i que, segurament,
mes a mes, n aniran aprovant d altres. Per tant, conclou l alcalde que ja les estan fent. 
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La Sra.  Pibernat considera que cert que una empresa no es decanta a tancar per 2.500
euros. considera que l ajuntament les eines per ajudar a les empreses, que el
motor i qui dona feina. Diu que les ajudes que no donem per una via, les haurem de donar
per un altre, com per exemple, Serveis socials. Per tant, considera que l ajuda de 2.500

El Sr. Alcalde

Votacions:

a vota es rebutja per MAJORIA  ABSOLUTA l d aquest acord, amb la

A favor:

- JxCAT-JUNTS (Sra. Bartomeus i Sra. Mercader)
- CambTE (Sr. Cordon)
- LôEST-TE (Sra. Pibernat)
- Cs (Sr. Cuadros)

En contra:

- UPM-UPM.cat (Sr. Sr. Martinoy, Sra. Font, Sra. Bonada, Sra. Oliveras i Sr.
Pigem)

- ERC-AM (Sr. Calvet, Sr. Oliver, Sra. Company i Sra. Navarro)

Abstencions:

- CUP (Sr. Surroca i Sra. Aguilar)

6. APROVACIč DE LA MOCIč PER EXONERAR DE LA TAXA DE RECOLLIDA,
TRANSPORT I ELIMINACIč DôESCOMBRARIES, DE LA TAXA DE SERVEI DE SANITAT
PREVENTIVA I DESINSECTACIč I DE LA TAXA DE SERVEI DE VIGILêNCIA,
CONSERVACIč I MANTENIMENT DEL CLAVEGUERAM ALS ESTABLIMENTS DE
TORROELLA DE MONTGRĉ I LôESTARTIT DECLARATS NO ESSENCIALS DôACORD
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AMB EL RD 463/2020 DURANT EL PERĉODE DE VIGĈNCIA DE LôESTAT DôALARMA
DAVANT LA CRISI SANITêRIA OCASIONADA PEL COVID 19. EXP. A120.1-6/2020
(SECRETARIA).

El secretari llegeix la proposta de presentada per la regidora Sra. Sandra Bartomeus
(JxCAT-JUNTS), 4487/2020, de 7 de maig, que es transcriu

PROPOSTA DE MOCIč PER EXONERAR DE LA TAXA DE RECOLLIDA,
TRANSPORT I ELIMINACIč DôESCOMBRARIES, DE LA TAXA DE SERVEI DE
SANITAT PREVENTIVA I DESINSECTACIč I DE LA TAXA DE SERVEI DE
VIGILêNCIA, CONSERVACIč I MANTENIMENT DEL CLAVEGUERAM ALS
ESTABLIMENTS DE TORROELLA DE MONTGRĉ I LôESTARTIT DECLARATS NO
ESSENCIALS DôACORD AMB EL REIAL DECRET 463/2020 DURANT EL PERĉODE
DE VIGĈNCIA DE LôESTAT DôALARMA DAVANT LA CRISI SANITêRIA
OCASIONADA PEL COVID 19, PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS DE
JxCAT-JUNTS

Pre¨mbul

Dôacord amb el Reial Decret 463/2020, de 14 de mar, pel que es va declarar lôestat
dôalarma per a la gesti· de la situaci· de crisi sanit¨ria ocasionada pel COVID-19 i es
va declarar la suspensi· de lôobertura al p¼blic de les activitats no essencials
comercials, culturals, recreatives, dôhostaleria i restauraci· (article 10 del Reial Decret)
i dôacord amb lôOrdre SND/257/2020, de 19 de mar, per la que es va declarar la
suspensi· de lôobertura al p¼blic dels establiments dôallotjament tur²stic; i la resta de
normes aprovades pel Govern de lôEstat prorrogant aquesta situaci·, en un municipi
tur²stic com el nostre, moltes empreses es trobem amb la impossibilitat legal dôexercir
lôactivitat per a la qual seôns va atorgar en el seu dia el corresponent t²tol habilitant.

Com ®s evident, aquesta impossibilitat dôexercir lôactivitat als establiments comercials,
culturals, recreatius, dôhostaleria i restauraci· i dôallotjament tur²stic provoca un
perjudici evident que es veu especialment agreujat si, tot i la manca dôingressos, han
de fer front a les liquidacions dels diferents tributs municipals mentre duri el per²ode de
suspensi·.

Dôacord amb lôArticle 8.- Fet imposable de lôapartat II- Taxa per la prestaci· del servei
municipal de recollida, tractament i eliminaci· de residus comercials de la Ordenana
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fiscal T02 Taxa per la recollida, transport i eliminaci· dôescombraries de lôAjuntament
de Torroella de Montgr²:

1. Constitueix el fet imposable de la taxa pel servei de gesti· de residus comercials,
la prestaci· dels seg¿ents serveis:

a) Recollida, transport i eliminaci· de residus comercials no perillosos.

b) Recollida, transport i eliminaci· de residus dom¯stics generats per les
ind¼stries.

2. A aquests efectes, tenen la consideraci· de residus comercials els generats per
lôactivitat pr¸pia del comer, al detall i a lôengr¸s, lôhostaleria, els bars, els mercats,
les oficines i la resta del sector serveis, aix² com els residus originats a la ind¼stria
que, dôacord amb la llei de residus, tenen la consideraci· dôassimilables als
municipals.

Dôacord amb lôArticle 2.- Fet imposable de la Ordenana fiscal T03 Taxa pel servei de
sanitat preventiva i desinsectaci· de lôAjuntament de Torroella de Montgr²:

1. El fet imposable est¨ determinat per la prestaci· del servei de sanitat preventiva i
desinsectaci· a tot el terme municipal.

2. El servei t® el car¨cter de recepci· obligat¸ria per a tots els habitatges i locals del
municipi, donat que es veuen beneficiats del servei.

Dôacord amb lôArticle 2.- Fet imposable de la Ordenana fiscal T04 Taxa pel servei de
vigil¨ncia, conservaci· i manteniment del clavegueram de lôAjuntament de Torroella de
Montgr²:

1. El fet imposable est¨ determinat per la prestaci· del servei de vigil¨ncia,
conservaci· i neteja de les clavegueres, tan si estan connectades a la xarxa
general com si tenen car¨cter particular. Resten excloses dôaquest servei les
escomeses, des de la finca particular fins a la connexi· amb la xarxa de
clavegueram.

2. El servei t® car¨cter de recepci· obligat¸ria per a tots els habitatges, locals i
edificacions del municipi, estiguin o no habitats.
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Dôacord amb el punt 3 de lôArticle 26.- Meritaci· del Reial Decret legislatiu 2/2004, de 5
de mar, pel qual sôaprova el text ref·s de la Llei reguladora de les hisendes locals
(TRLHL):

3. Quan per causes no imputables al subjecte passiu, el servei p¼blic, lôactivitat
administrativa o el dret a la utilitzaci· o aprofitament del domini p¼blic no es presti o
es dugui a terme, ®s procedent la devoluci· de lôimport corresponent.

£s per totes les raons exposades anteriorment que es proposa al Ple de lôAjuntament
de Torroella de Montgr² l'adopci· dels seg¿ents acords:

Primer.- Exonerar de les taxes:

Å De prestaci· del servei municipal de recollida, tractament i eliminaci· de residus
comercials,
Å Del servei de sanitat preventiva i desinsectaci·
Å Del servei de vigil¨ncia, conservaci· i manteniment del clavegueram,

Als establiments comercials, culturals, recreatius, dôhostaleria i restauraci· i
dôallotjament tur²stic als quals es va declarar la suspensi· de lôobertura al p¼blic, tant
pel Reial Decret 463/2020 com per la lôOrdre SND/257/2020, pel per²ode de vig¯ncia
de lôEstat dôAlarma (des del 14 de mar fins que es decreti la fi dôaquest) ja que durant
aquest per²ode lôAjuntament no ha prestat aquest servei a dites empreses i, per tant,
cal que es dugui a terme la devoluci· de lôimport corresponent.

Segon.- El punt anterior ser¨ dôaplicaci· tant als establiments comercials, culturals,
recreatius, dôhostaleria i restauraci· i dôallotjament tur²stic oberts tot lôany com als que
en el per²ode de vig¯ncia de lôEstat dôalarma mantinguessin lôactivitat oberta, podent
justificar aquest darrer punt amb el per²ode dôactivitat oberta en relaci· amb lôany
anterior, ja sigui mitjanant justificaci· rebuts aut¸noms o TCs de lôany anterior, per
exemple.

Tercer.- Ajornar el pagament de les taxes de prestaci· del servei fins a 2 mesos un
cop decretada la fi de lôestat dôalarma i fraccionar-ne el pagament de manera mensual,
sense interessos, dôacord amb lôArticle 17.- Ajornaments i fraccionaments de pagament
de les Ordenances Fiscals de lôAjuntament de Torroella de Montgr², en qu¯
lôAjuntament podr¨ discrecionalment ajornar i/o fraccionar el pagament de deutes, tant
en per²ode voluntari com en per²ode executiu.
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Quart.- Dôacord amb la reducci· real de prestaci· de serveis duta a terme en el
contracte del servei municipal de recollida, tractament i eliminaci· de residus de
Torroella de Montgr² i lôEstartit, durant el per²ode de vig¯ncia de lôestat dôalarma, per la
manca dôaugment en el servei en temporada mitja (a partir de lô1 dôabril) o b® en el
per²ode de setmana santa o b® a partir del 15 de juny previsiblement (quan segons
contracte entraria el refor de temporada alta), demanem es modifiqui dit contracte
reduint-ne les jornades anuals del serveis contractats, per tal dôadaptar-los a la situaci·
real viscuda, tal i com es recull als Articles 43.- Modificaci· del contracte i 44.-
Ampliaci·, reducci· i/o supressi· dels serveis contractats.

Cinqu¯.- En relaci· amb lôanterior punt, demanem un informe t¯cnic-econ¸mic del cost
real del servei municipal de recollida, tractament i eliminaci· de residus de Torroella de
Montgr² i lôEstartit durant la vig¯ncia de lôestat dôalarma, que contingui un comparatiu
amb el cost real del servei durant el mateix per²ode de lôany passat (2019).

Sis¯.- Difondre aquest acord al conjunt de la poblaci·, mitjanant els mitjans de
comunicaci· municipals.

Intervencions:

El Sr.  Cordon explica que aquesta va lligada amb la anterior, si es centra
amb les taxes d escombraries. Considera que si un servei no es presta, s ha d exonerar el
pagament d aquesta taxa. Tampoc considera que s hauria de parlar de demora, ja que el
servei no l haurien rebut igualment. 

La Sra.  Bartomeus explica que ja fa dos mesos que es va declarar l estat d alarma, on es
dictava la de moltes de les activitats. Diu que aquesta nova,
precisament, en situacions quan ens hem de sentir recolzats per les autoritats

com l ajuntament. Per proposen l d aquesta
Considera que s han de prendre decisions ja. 

La Sra.  Pibernat agraeix que s hagi accedit a discutir aquesta Diu que el que
demanen a la exonerar i, considera que no s ha de canviar de paraules. Considera
que aquesta factible de ser aprovada. Diu que l ajuntament, com han fet molts
pobles de la Costa Brava, reduir aquest tipus de taxes. A considera que no es pot
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La Sra.  Aguilar diu que no estan d acord amb la dels pisos ja que si un
pis buit a de pagar el servei, amb els pisos Ells proposen que s exclogui de
pagar la taxa d escombraries a tota la en general. Al mateix temps, proposa que els
establiments puguin demostrar que en les mateixes dates estaven oberts l any passat i, per

El Sr.    Calvet,    primer    tinent    dôalcalde    i    regidor    de    Manteniment    i    contractes
dôescombraries,  enllumenat  i  neteja, diu que votaran en contra, tot i que hi ha parts de la

que considera que s hauran d aplicar. Diu que molt discutible saber quina part del
servei no s ha prestat. Diu que d acord, i que ho faran, que aquelles parts dels
serveis que no s han presentat, no s han de pagar. diu que hi ha una de costos

.

El senyor regidor diu que han traslladat el cobrament d aquests serveis fins a final d any,
un cop passat l estiu, i que en aquells moments hauran vist com ha anat l estiu i el servei i tot

que s hagi pogut estalviar, per tal de repercutir aquest estalvi a favor del
considera que aquesta prematura i que primer cal veure quin l impacte de la

aquest servei. 

senyor regidor considera que la clau la i que, posteriorment, ja
es quin l impacte, per poder veure quina la del cost del servei, per
poder-lo traslladar. 

La Sra.  Pibernat considera que no aprovar aquesta va en contra del manteniment de
llocs de treball, com ja ha dit per la anterior. Considera que els ajuntaments que han
pres aquest tipus de mesures, que es proposen, no s han precipitat. a l equip
de govern a tornar a discutir aquestes propostes i tornar-les a portar al ple municipal. 

La Sra.  Bartomeus agraeix la del Sr. Calvet, el primer tinent d alcalde,
considera que canviar la paraula per la perdia la seva
de ser. Ella considera que no es tracta d una precipitada i, com la Sra.
Pibernat, espera que es torni a portar a ple aquestes mesures. 

El Sr.  Cordon considera que no el mateix per Diu que
la filosofia de la taxa repercutir el cost del servei, per tant, insisteix que no el mateix
aquest canvi de paraules, ja que el servei no s
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El Sr.    Calvet,    primer    tinent    dôalcalde    i    regidor    de    Manteniment    i    contractes
dôescombraries,  enllumenat  i  neteja,  contesta a la Sra. Pibernat que no faci
amb els llocs de treballs, ja que considera que evident que el lloc de treball no de
la taxa d escombraries. Diu que l ajuntament per ajudar a tota la ciutadania, al
sector considera que en ser atractius, que no pas de fer
rebaixes puntuals a algunes empreses. 

senyor regidor diu que ja d acord en que si un servei no s ha prestat, no es cobri la
taxa. diu que, pot ser, aquests establiments puguin obrir, necessitarem
augmentar el servei, llavors, el que no farem augmentar la taxa. Diu que primer
s ha de valorar quina la Diu que ja es quan sigui l hora de girar els rebuts
corresponents. Per tant, considera que esperar, vol que el cobrament sigui

La Sra.  Pibernat diu que deu mil rebuts de recapta u d euros. 900 rebuts
d

altre banda, respecte la neteja de carrers i platges, la senyora regidora que no es pot
estalviar en aquest servei, ja que, encara que sigui una temporada el servei ha de ser

Votacions:

a es rebutja per MAJORIA  ABSOLUTA l d aquest acord, amb la

A favor:

- JxCAT-JUNTS (Sra. Bartomeus i Sra. Mercader)
- CambTE (Sr. Cordon)
- LôEST-TE (Sra. Pibernat)
- Cs (Sr. Cuadros)

En contra:
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- UPM-UPM.cat (Sr. Sr. Martinoy, Sra. Font, Sra. Bonada, Sra. Oliveras i Sr.
Pigem)

- ERC-AM (Sr. Calvet, Sr. Oliver, Sra. Company i Sra. Navarro)
- CUP (Sr. Surroca i Sra. Aguilar)

Abstencions:

No n hi ha.

7. APROVACIč DE LA MOCIč DE LôAJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRĉ PER
LA SITUACIč CREADA PER LA PANDĈMIA DEL CORONAVIRUS (COVID-19). EXP.
A120.1-8/2020 (SECRETERIA).

çMOCIč DE LôAJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRĉ PER LA SITUACIč
CREADA PER LA PANDĈMIA DEL CORONAVIRUS (COVID-19)

La situaci· creada per la pand¯mia del coronavirus (COVID-19) i el moment de
dificultat present fa que sigui necessari exposar la posici· i les demandes de
lôAjuntament de Torroella de Montgr² i fer-les arribar a la resta dôadministracions, tant
de lôEstat com de la Generalitat.

Arreu del m·n sôest¨ vivint una situaci· excepcional. Dia rere dia comprovem les
conseq¿¯ncies de la pand¯mia de la COVID-19 en les nostres vides, i lôabast
estructural que aquesta t® i tindr¨ en el present i futur de la nostra societat, tant a nivell
sanitari, com econ¸mic i social.

Estem davant dôun moment transcendent de la nostra hist¸ria, i hem dôestar-hi a
lôalada des de la responsabilitat colĿlectiva i individual. £s el moment dôestar m®s que
mai al servei de la ciutadania i de les fam²lies, especialment dôaquelles persones i
colĿlectius m®s vulnerables, tamb® del teixit productiu (aut¸noms i empreses), i ajudar
a garantir una sortida real dôaquest context de crisi i contribuir a la reactivaci·
econ¸mica.
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Des del m·n local tenim aquesta possibilitat real de contribuir a aquesta recuperaci·
del nostre teixit empresarial. 

Els esforos que han fet tots els ajuntaments en aquests darrers anys han donat els
seus fruits i avui, aquests mateixos ajuntaments som les administracions m®s
sanejades econ¸micament i estem en disposici· dôassumir aquesta nova
responsabilitat que ens ha tocat viure i gestionar.

Els ajuntaments som lôadministraci· m®s propera a la ciutadania, la primera porta
dôacc®s a les demandes i a les necessitats dels veµns i veµnes, i els qui administrem i
executem la majoria de les decisions preses per altres administracions. En aquests
moments, m®s que mai, cal una millor coordinaci·, des de la complicitat i lleialtat
institucionals. £s en aquest sentit que necessitem disposar dôinstruments efectius per a
donar resposta a la globalitat de les situacions que est¨ generant aquesta crisi.

Per aix¸, cal que la normativa que ens afecta als ens locals ens empoderi, de manera
que puguem tenir al nostre abast les eines i la capacitat dôadaptaci· necess¨ries per a
les exig¯ncies que haurem de fer front en els propers mesos i anys a nivell sanitari,
econ¸mic i social, aix² com en la resta dô¨mbits que es veuran clarament afectats
(educatiu, cultural, etc.).

Els governs locals no som nom®s uns receptors i executors de les pol²tiques europees,
estatals o nacionals. Volem ser escoltats, compartir els reptes i prendre decisions des
del di¨leg i lôacord. 

El ens locals podem i volem ser corresponsables de les decisions estructurals que
sôhan de prendre per a redrear lôactual situaci· i afrontar el futur. La nostra proximitat
amb la ciutadania, tamb® en aquesta situaci· que estem patint i vivint actualment,
ens fa tenir un especial coneixement i sensibilitat sobre quines s·n les necessitats, els
neguits i les aspiracions dels nostres ciutadans i ciutadanes, dels nostres aut¸noms,
de les nostres empreses, dels nostres treballadors i treballadores, ... Des del nostre
ajuntament volem  participar en la construcci· efectiva dôaquest nou futur. 

La crisi del coronavirus ®s i ser¨ el repte m®s gran que hem tingut en molts anys. Ens
posa a prova com a persones, per¸ posa especialment a prova el nostre esperit
comunitari. La ciutadania dels pobles, els municipis i les ciutats de la nostra
demarcaci· i del conjunt del pa²s hem dôactuar conjuntament per a poder superar
aquest repte. Estem convenuts que ens en sortirem i, per aix¸, mirant lôhoritz· i
entenent aquesta crisi tamb® com una oportunitat per a fer una societat m®s justa,



  Entitat:   Expedient: A115.2-6/2020

  Interessat: Secretaria

  Acta Ple: 2020/11

28 de 40

pr¸spera i cohesionada, volem fer una crida a totes les institucions i agents implicats
per construir aquest futur des de la coresponsabilitat real i efectiva.

Aix² mateix, i abans dôentrar en la part dispositiva, volem mostrar el nostre suport i el
nostre condol m®s sentit a les persones i fam²lies que han perdut els seus ®ssers
estimats, el nostre ¨nim als qui sôhan contagiat per la COVID-19 i sôestan a casa o als
hospitals, el nostre agraµment al personal dels centres de salut i socials i
dôemerg¯ncies, al personal dels serveis essencials i a totes aquells treballadors i
treballadores que en aquests moments estan treballant, cadasc¼ des del seu ¨mbit, i
en general, a tota la ciutadania, que est¨ respectant el confinament.

Finalment, cal remarcar que, des de lôajuntament de Torroella de Montgr², ja sôhan
implementat tot un seguit de mesures per fer front a la pand¯mia del coronavirus i llurs
conseq¿¯ncies.

Per tot aix¸, el Ple de lôAjuntament de Torroella de Montgr²,

ACORDA:

PRIMER. SolĿlicitar al govern de lôEstat les seg¿ents mesures per poder ajudar a
lôajuntament de Torroella de Montgr² per fer front a lôactual situaci·:

Poder mobilitzar el super¨vit disponible del 2019 sense limitacions.

Flexibilitzar les directrius de la regla de la despesa i lôestabilitat pressupost¨ria.

AnulĿlar totes les mesures que encara queden de la LRSAL que limiten lôautonomia
local.

Permetre, de forma excepcional i per front a aquesta nova situaci·, un endeutament
extraordinari del nostre ajuntament per cobrir les noves necessitats derivades
dôaquesta pand¯mia.

Garantir les aportacions previstes de les administracions supramunicipals per a lôany
2020 i poder-les ampliar per les noves necessitats que generar¨ la crisi.
Flexibilitzar la llei de contractes del sector p¼blic, aix² com la contractaci· de personal
per donar resposta a les noves necessitats econ¸miques i socials.
Que elevi a les institucions europees la redefinici· dels programes de finanament
europeu pel per²ode 2021-2027, aix² com la flexibilitzaci· dels calendaris dôexecuci· i
justificaci· de les subvencions de programes europeus ja concedides.
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SEGON. La creaci· dôuna Comissi· de Seguiment de la nova realitat econ¸mica i
social del nostre municipi formada per tots els grups pol²tics representats al Ple del
nostre ajuntament.

TERCER. Publicar tots els acords a tots els mitjans de comunicaci· del nostre
ajuntament.

QUART. Fer tramesa dôaquesta moci· a lôAssociaci· Catalana de Municipis, a la
Federaci· Catalana de Municipis, a la Federaci· Espanyola de Municipis i Prov²ncies,
al govern de la Generalitat de Catalunya i al govern de lôEstat.ò è

Intervencions:

La Sra.  Pibernat indica que encara no saben les mesures que la afirma que s han
adoptat. Diu que no poden aprovar una on els hi falti una part de la

indica la senyora regidora, la indica que es podria usar el de l any
anterior, en el ple passat es va dir que quedava quaranta mil euros. La regidora

esmenta que la parla d una de seguiment, es pregunta si havien
d esperar un mes tots els grups municipals hi participessin. La senyora regidora

La Sra.  Bartomeus indica que la no va passar per la informativa i, per tant,
que voldria fer unes preguntes sobre la mateixa. Pregunta quines les mesures que s han
pres. indica que la inclou que permet fer un endeutament extraordinari, per fer
front les necessitats de la La senyora regidora pregunta quines aquestes
necessitats. 

mateix temps, la senyora regidora demana si es aquesta taula de
seguiment. 

El Sr.  Cordon diu que estan davant una sorprenent. Diu que donaran un vot de
ja que les voluntats i la molt bona. Tot i el senyor regidora indica

que moltes de les coses que diu la no les estan posant en marxa, tot i que espera
que a partir d
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senyor regidor agraeix la d aquesta de seguiment, que considera
que ve tard i que ja s hauria de crear en altres esvaniments i mateix, el
senyor regidor indica que no tenen un canal d i posa l exemple de les dades de
contagiats de la COVID-19. 

El Sr.  Alcalde diu que, responent al Sr. Cordon, les dades de la COVID-19

el senyor alcalde que aquesta la important d aquest ple, si
s aconsegueix que tots els municipis puguin endeutar-se per ajudar al teixit empresarial i

i no destinat a fer per fer obra, la clau. Diu que
els ajuntaments les administracions que tenim capacitat d endeutament, per

prossegueix l alcalde, va sorgir aquesta consensuada amb diferents de
la Costa Brava i de diferents colors I tot i que va ser proposada per l ajuntament de

hi ha adherit, afirma l

a la Sra. Bartomeus, el senyor alcalde diu que les mocions que han presentat
han entrat i intentat negociar. 

senyor alcalde diu que un resum de les actuacions fetes i que agraeix el vot
favorable del Sr. Cordon, el qual valora molt. L alcalde desitja que aquesta es pugui
aprovar per unanimitat. 

senyor alcalde repassa algunes de les actuacions ja fetes: de terminis per
facilitat pagament, sent un dels primers municipis de fer-ho, afirma l alcalde, i, un seguit de
modificacions de pressupost, que, afirma, signifiquen els canvis importants d un
pressupost ja aprovat.

senyor alcalde diu que cal reflexionar sobre qui en ben i mal parat d aquesta
que una que a tothom: el sector comercial i

o el de la a les als ajuntaments, que ha de seguir
prestant tots els serveis. Diu que l ajuntament no es pot endeutar, i que l ajuntament s hi veu
abocat d

El senyor alcalde afirma que totes les decisions es prendran intentat ser i
procurant la justifica social. Per tant, diu l alcalde, prioritzen l a les garantir
la viabilitat de l ajuntament i promocionar el teixit empresarial, per tal de
minimitzar els efectes. 
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senyor alcalde diu que aquestes mesures les estan liderant les de Turisme i
d Hisenda. Diu que han fet diferents previsions, en dels diferents escenaris i el
diferent impacte Diu que treballen, actualment, en l escenari de desconfinament
estatal i tancament de fronteres, tot i que les noticies semblen que es podrien obrir fronteres
de la Europea. En tot cas, el senyor alcalde diu que estem en un marc incomparable i
que es porten anys treballant amb el turisme de proximitat, que, segons l alcalde, ens podria
ajudar. 

El Sr.  Calvet,  primer  tinent  dôalcalde, diu que han pres diferents mesures, algunes d elles
d estalvi, en la d alguns serveis. Diu que la primera mesura que va prendre
l allargament del pagament d impostos. mateix, indica que aquesta iniciativa
de l

que aquesta de serveis es deu a una de necessitats i que es
pugui repercutir als ciutadans o qui prestem al servei. El senyor regidor diu que
aquesta sigui per suplir a altres que ho necessiten, com ara

Turisme o Serveis social. Respecte a les concessions de platges, diu que s ha
parlat amb els afectats, i diu que els hi ha proposat l ajornament del pagament, com han

poder rebaixar el que el ministeri i sembla que es aconseguir.
En aquest sentit, diu que hi ha la possibilitat que si aquest any molt dolent, poder
allargar un any la En tot cas, el senyor regidor diu que ho hauran d anar mirant i
veient. 

El Sr.  Martinoy,  regidor  dôHisenda  i  Seguretat  ciutadana, recorda que aquest any, ja
s han hagut de fer diferents modificacions de per culpa del temporal i que
espera que les institucions superiors compleixin els seus compromisos. Respecte aquesta

diu que han preparat un seguit de mesures per mitigar l impacte, i que
ha tingut en compte la majoria de converses amb els grups de l

senyor regidor explica les diferents ampliacions pel pagament de diferents impostos.
explica la d algunes taxes. El senyor regidor explica les diferents

modificacions de de diferents que aniran destinades a serveis socials,

senyor regidor diu que els set cents mil euros sortiran de llocs que no s han fet o de
partides que s



  Entitat:   Expedient: A115.2-6/2020

  Interessat: Secretaria

  Acta Ple: 2020/11

32 de 40

El Sr. Alcalde havia parlat amb l

El Sr. Martinoy, diu que alguns d aquests temes s havien discutit amb l

La Sra.  Anna  Bonada,  regidora  de  Serveis  socials  i  salut, diu que, des de la segona
setmana de confinament, ha fet visible una crisi social. S ha vist situacions greus de
persones empadronades, per sense que treballaven, que no tenen dret
a cap persones que finalitzaven el contracte de treball i que s han quedat
sense cap recurs Diu que estan atenent, un per un, cada un d aquests casos.
Diu que li sap greu que els hi hagin dit que no han pres cap iniciativa, ja que, afirma, han
treballat durament des de l inici. 

senyora regidora diu que s han trobat amb persones, que fins ara no havien tingut mai
problemes, que acudeixen per primera vegada al Centre de d Aliments, que
s agreuja per la de l activitat del sector La senyora regidora diu que van
preparar una dispositiu d entrega de cistelles d aliments, per cobrir les necessitats

afirma, que estan treballant amb noves infraestructures. Diu que,
juntament, amb l de estan preparant una campanya per fer visible aquesta

senyora regidora diu que aquest estiu s les beques de casal de lleure,
oferint tot el ventall d activitats que ja el municipi. diu que s ha creat consens amb
les empreses de lleure, per oferir les beques de manera individualitzada. 

La senyora regidora diu que han incrementat les partides d social, especialment, les
d ajuts d Un altre punt que han tingut en compte, afirma la regidora, han estat les
necessitats del tercer sector. Diu que en breu, alguns canvis estructurals i
en aquest sentit. 

La Sra.  Oliveras,  regidora  de  Turisme  i  Comer, diu que d entendre la feina extra
que han fet totes les amb les que han anat sortint. Diu que tot i la
incertesa, s ha treballat de valent. Diu que s ha treballat amb l objectiu de captar el turisme
de proximitat i que s ha anat redissenyant en canviaven les Diu que
s han contractats spots publicitaris.

regidora diu que, pel que fa a platges, s la neteja, el d agents i la
cartellera. diu que s ha treballat en l de diferents i

Urbanisme. 



  Entitat:   Expedient: A115.2-6/2020

  Interessat: Secretaria

  Acta Ple: 2020/11

33 de 40

que fa a la senyora regidora diu que s ha incentivat la que s han fet
en com un assessorament i d ajudes. diu que s ha fet un
promocional. 

al mercat de Torroella, la senyora regidora diu s ha reestructurat els espais, per
donar major i seguretat. Amb aquesta diu que assegura que els

un espai. 

senyora regidora agraeix a la de la resta de regidors del govern, que en
depriments de les seves (Serveis socials, Turisme i Platges), han posposat o modificat

La Sra.  Font,  regidora  de  Cultura  i  Recursos  humans, diu que s ha hagut de fer un canvi

senyora regidora diu que la cultura un actiu per la que aquest any
moltes de les coses no es podran fer. La senyora regidora diu que la cultura de
continuar amb uns nous replantejaments i que moltes accions no es podran fer. Diu que la
cultura no es fa des de l ajuntament, de la del teixit associatiu, al qui

La Sra.  Bartomeus agraeix a tots els regidors les explicacions. Diu que per ser la
important, diu que li sap greu veure el per la Diu que no han dit que

no s hagi fet la feina, que volien saber quina feina s havia fet i en es destinava
aquests diners. Es mostra satisfeta que s hagin allargat tots els impostos i diu que i

senyora regidora diu que en cap moment han dit que votaran en contra, i diu que
s abstindran. 

El Sr.  Cordon reitera el vot de Diu que agraeix les paraules de l alcalde, cap a la
seva persona. Diu que de la d alguns regidors, creu que haurien
de canviar la del seu vot. diu que no ho faran, considera que
l i de la molt ben estructurada i considera que bona

intencions. 



  Entitat:   Expedient: A115.2-6/2020

  Interessat: Secretaria

  Acta Ple: 2020/11

34 de 40

senyor regidor diu que no, que aquesta no la tenien. I diu el regidor que els hi

a la del Sr. Calvet, primer tinent d alcalde, agraeix la de taxa
d escombraries i el servei de les guinguetes i serveis de platges. 

a la del Sr. Martinoy, regidor d Hisenda, diu que ha parlat de
El senyor regidors diu que aquelles que han deixat de rebre el sou o que han

deixat de fer diaris no tindran una dels seus ingressos. Considera,
prossegueix, que l ajuntament no hauria de fer ja que considera que no una
mesura del tot bona. 

a la de la Sra. Oliveras, regidora de Turisme i considera que
molt que altres hagin per tal de beneficiar l de

que les accions han d anar en la de la temporada

La Sra.  Pibernat diu que li que es digui que aquesta la important. Diu
que aquesta fa prevaldre la que l La senyora regidora
afirma que la meitat de les coses que es proposa en aquesta una
es deuen als ciutadans. diu que li que es digui que ha estat un municipi
pioner en prendre mesures, quan aquesta afirma, es va aprovar fa un mes al Consell
Comarcal del Baix Considera que no es pot treure bandera, quan, realment, no
estan exonerant. 

senyora regidora diu que, en cap cas, va rebre cap llistat o document de mesures. Diu
que la va consistir en discutir les propostes que ella havia proposat. diu que
moltes de les mesures i accions que s han exposat, avui en el ple, les veu Al seu torn, la
senyora regidora espero que l endeutament que s ha citat serveixi per l

senyora regidora afirma que s abstindran, tinguin la oportunitat d endeutar-se i
exonerar taxes. 

El Sr.  Calvet,  primer  tinent  dôalcalde, diu han estat totes les qui han estat treballant i
que algunes que avui no han parlat, han fet feina. El senyor regidor repassa
algunes de les actuacions d
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a la Sra. Pibernat, diu que no es poden quedar a l d impostos
a l empresariat, sense saber el d aquestes propostes. Diu que hi ha moltes altres
propostes

El Sr.  Cordon pren la paraula per dir que moltes de les propostes que el seu grup va fer,
s

El Sr.  Alcalde diu que ell va participar en les reunions, i que la ve detallada,
si que es va indicar. Diu que intentaran mantenir informats als regidors, que la seva

senyor alcalde creu que no estan tots tan lluny, tots plegats, ni hi ha tantes
Diu que ells el que faran treballar, per intentar ajudar a la ciutadania i l empresariat,

Votacions:

a s aprova per MAJORIA  ABSOLUTA l d aquest acord, amb la

A favor:

- UPM-UPM.cat (Sr. Sr. Martinoy, Sra. Font, Sra. Bonada, Sra. Oliveras i Sr.
Pigem)

- ERC-AM (Sr. Calvet, Sr. Oliver, Sra. Company i Sra. Navarro)
- CUP (Sr. Surroca i Sra. Aguilar)
- CambTE (Sr. Cordon)
- Cs (Sr. Cuadros)

En contra:
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No n hi ha.

Abstencions:

- JxCAT-JUNTS (Sra. Bartomeus i Sra. Mercader)
- LôEST-TE (Sra. Pibernat)

8. ASSUMPTES URGENTS.

No n hi ha.

B) PART DE CONTROL

9. DACIč DE COMPTES DELS DECRETS DôALCALDIA I DE LES REGIDORIES
DELEGADES DEL NĐMERO 1163 AL NĐMERO 1524, CORRESPONENTS AL PERĉODE
COMPRĈS ENTRE EL 16 DE MAR¢ DE 2020 I EL 15 DôABRIL DE 2020.

De conformitat amb el que estableix l article 42 del Reial decret 2568/1968, de 28 de
novembre, pel qual s aprova el Reglament d funcionament i de les
entitats locals (ROF), el Sr. Alcalde exposa, als i les membres del Ple, que han tingut a la
seva les resolucions que ha adoptat i les resolucions dictades per les regidories
delegades del 1163 al 1524, corresponents al entre el 16
de de 2020 al 15 d abril de 2020, per tal que els regidors i regidores coneguin el
desenvolupament de l municipal als efectes de control i dels

previstos en l article 22.1. a) de la Llei estatal 7/1985, de 2 d abril, reguladora de les

En amb aquestes tasques de control i del govern municipal, es deixa
que els i les portaveus dels diversos grups municipals del consistori que no

formin part del govern municipal han anat rebent les actes de les Juntes de govern local,
motiu pel qual no es relacionen els acords adoptats en aquesta part de control del plenari.
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Intervencions:

La Sra.  Mercader pren la paraula per indicar un error de dates d un decret. Llavors, fa
a un decret de la regidoria de Recursos Humans, que indica que es van comprar

tres testos de la COVID-19 i li agradaria saber L altre decret, prossegueix la senyora
regidora, fa del concurs dels serveis de de l Espai Ter, i diu que en
licitacions anteriors, ja s havia fet conjuntament amb el Museu de la com
aquest cas, i que per la sobrefeina de l Espai Ter, no es podia complir amb la feina del
Museu de la . Diu que hi ha un informe desfavorable. La senyora regidora diu
que s hauria d haver repensat aquest contracte. 

La Sra.  Font,  regidora  de  Recursos  Humans, responent a la Sra. Mercader, diu que hi
havia tres treballadors que s havien d incoporar al treball presencial, havien presentat

de la malaltia del COVID-19. Es va decidir fer la prova, per Diu que a

El Sr. Alcalde afegeix que aquestes proves van sortir negatives.

El Sr.  Martinoy,  regidor  de  Comunicaci·  i  de  lôEspai  Ter, responent a la Sra. Mercader,
diu que la de la cultura evident. Diu que hi ha una persona que es dedica a la

institucional, una altre que porta xarxes socials i, a i
finalment, una altre persona que porta turisme, que a l Estartit. Diu que, de cares a
futur, es una persona que reforci la feina que s fent a l Espai Ter i el Museu

10. PRECS I PREGUNTES

La Sra.   Pibernat pregunta a la regidora de Turisme, si l ajuntament s ha adherit a la
proposta de retorn a la normalitat que promou l d Hosteleria de la comarca, o si
l han valorat. 

senyora regidora vol saber si l ajuntament participa en la campanya Jo em
planto a l
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senyora regidora pregunta si es alguna bilateral entre l Entitat
municipal Descentralitzada de l Estartit i l Ajuntament, per tal saber com les
modificacions de pressupost. 

La Sra.  Bartomeus diu que volia preguntar pel casal d estiu i s alegra de la resposta que ja
han rebut. 

senyora regidora diu que ells havien proposat no reduir la a les entitats,
diu que sabien que havien demanat quines despeses no feien. Volia saber en quina

han pres. 

aeronebulitzadors i si es valora repetir.

l enllumenat la senyora regidora diu que veu moltes amb
l enllumenat i volia preguntar si hi ha algun problema. 

a la nova de l aigua, la senyora regidora pregunta si l ajuntament ha
aigua.  

al tanc de l escola Portitxol, la senyora regidora pregunta al Sr. Oliver, regidor
d Urbanisme, li agraeix la resposta a la seva La senyora regidora vol saber en

escola. 

La Sra. Aguilar diu que estaran pendent del tema del casal.

senyora regidora una pregunta a la Sra. Company, regidora d
respecte a l escola Guillem de Voldria saber si cert que el conseller d

a la de les subvencions, pregunta a la regidora de Cultura, Sra. Font, a
on aniran destinats aquests diners. Ells proposen que vagin a Serveis socials i

inalment, la senyora regidora vol fer una sobre la Diu que tots els serveis
externs estan perjudicant la situaci i que ells, prossegueix, defensen la de
tots els serveis. 

El Sr.  Calvet,  primer  tinent  dôalcalde, respecte a la prova d aeronebulitzador, plantejada
per la Sra. Bartomeus, diu que era un oferiment de mostra d una empresa. El senyor
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regidor prossegueix dient que el sistema aigua amb una baixa de lleixiu. La
, afirma el regidor, deia que no era per la ciutadania ni el

mobiliari tot i que es van mantenir les prevencions. Estan a l espera, prossegueix, de
saber el grau d efectivitat, amb un criteri cient . Diu que la seva no negativa,

que es molt car i la seva per demostrar. mateix, creu que hi ha

l enllumenat tema plantejat per la Sra. Bartomeus, el senyor regidor
diu la majoria de vegades en l enllumenat, durant el dia s hi
treballant, algunes vegades, per averia. Diu que quedaven tasques de manteniment,

del temporal [finals gener 2020]. Diu que vigilen que s estigui complint la
plica. Respecte l estalvi que pugui ser imputable a l empresa, diu que encara no
s ha pogut estudiar. 

El Sr.  Oliver,  regidor  dôUrbanisme, respecte l de l escola Portitxol, plantejat per
la Sra. Bartomeus, diu que la actual que la propietat de l hotel, aquest mes,

a la retirada del Diu que un cop tot sigui resolt correctament, diu que la
seva la de reprendre la amb els del Departament d per
parlar de l

La Sra.  Font,  regidora  de  Cultura, referent a les entitats culturals, plantejat per la Sra.
Aguilar, diu que hi havia un pressupost de 52.000 euros i s ha rebaixat al 26.000 euros: una
rebaixa de quasi el cinquanta per cent. Diu que cada rebaixa s ha parlat amb cada

i es una proposta per aprovar i es La senyora regidora
prossegueix dient que els diners aniran destinats a una de per ser
destinades a augmentar ajudes d

El Sr.  Pigem,  regidor  dôEsports, referent a les entitats esportives, plantejat per la Sra.
Aguilar, diu que el criteri ha estat diferent al plantejat per les entitats culturals, degut a
l activitat d aquestes entitats. Diu que des de l s ha procurat intentar mantenir, ja que la
temporada l han feta, tot i que l hagin hagut d

La Sra.  Oliveras,  regidora  de  Turisme  i  Comer, responent a la Sra. Pibernat, pel que fa a
l a les campanyes citades per la regidora, diu que la primera la sobre la taula i la
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La Sra.  Company,  regidora  dôEducaci·, respecte el de l escola Guillem de
plantejada per la Sra. Aguilar, diu que l escola ha demanat, per carta, la no retirada del

Diu que l equip de govern hi en contra, ja que el projecte educatiu de
l escola necessita d aquest espai, com per la que s per la actual.
Per tant, prossegueix la regidora l ajuntament les accions encaminades en la no
retirada d Diu que l

Respecte el tema casals, la senyora regidora afegeix que han rebut les directrius que han
de seguir les empreses que facin els casals. Diuen que ho estan estudiant i esperen poder
engegar les inscripcions aviat. Diu que la que el dels infants puguin
assistir en aquestes casals. 

a les subvencions a les AMPES i associacions juvenils, diu que, respecte les
juvenils, s ha a la meitat els deu mil euros inicials. Tot i la senyora regidora diu
que no es vol deixar a zero a les entitats i que els hi volen compensar. Respecte les
AMPES, la senyora regidora diu que s ha en uns dos mil euros, diners que
afirma, anaven destinats a les festes final de curs, que no es faran enguany. 

El Sr.  Alcalde diu que aquest mes no es pensat fer la bilateral, responent a la
Sra. Pibernat. 

a la de l aigua, plantejada per la Sra. Bartomeus, diu que no que no
s hagi aposat per la Diu que de les primeres coses que es que

I no havent-hi cap altre assumpte a tractar, el senyor alcalde aixeca la a les 23.45 h i
per a d que s hi ha tractat i dels acords presos, estenc aquesta acta que
signa el senyor alcalde i la certifico amb la meva signatura.

Alcalde Secretari
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